

专论

我国饲料工业标准化问题与饲料产品质量安全

杨海锋[1] 赵志辉[1] 秦玉昌[2]

[1]上海市农业科学院农产品质量标准与检测技术研究所,上海201106 [2]中国农业科学院饲料研究所,北京100081

摘要:

通过深入了解我国饲料工业标准化工作的现状,阐述了我国饲料工业标准化工作存在的问题;并简要介绍了国外农产品质量标准的通行做法,最后对如何构建我国饲料质量安全标准体系进行了全面的阐述。为提高我国饲料工业标准化从业人员的业务素质,规范标准制定修订工作程序,提高标准制定修订工作质量,推进饲料工业标准化进程提供参考。

关键词: 饲料 质量安全 标准化

Standardization of Feed Industry and Quality |safety of Feed Products in China

YANG Hai-feng, ZHAO Zhi-hui| QIN Yu-chang

1. Institute of Quality Standard and Testing Technology for Agriculture Product, Shanghai Academy of Agricultural Sciences, Shanghai 201106 |2. Feed Research Institute, Chinese Academy of Agricultural Sciences, Beijing 100081, China

Abstract:

Through understanding about the status of feed industry standardization in China,this paper expounds the problems existing in feed industry standardization; briefly introduces the current practices of quality standardization of agricultural products in foreign countries; then provides an overall expatiation for establishing a feed quality and safety standard system. This paper provides references for improving professional quality of employees engaged in Chinese feed industry standardization, regularizing the work procedure for developing and revising the standards, raising work quality for developing and revising the standards, and promoting the progress of feed industry standardization.

Keywords: feed quality and safety Standardization

收稿日期 2007-12-03 修回日期 2008-01-28 网络版发布日期

DOI:

基金项目:

通讯作者:

作者简介: 杨海锋|研究实习生|硕士|主要从事农产品质量安全检测技术研究。E-mail: ylff2001s@163.com。

赵志辉|研究员|博士|主要从事农产品质量安全技术研究|E-mail: zha09912@hotmail.com

作者Email:

参考文献:

本刊中的类似文章

文章评论

反 馈 人	<input type="text"/>	邮箱地址	<input type="text"/>
反			

扩展功能

本文信息

- ▶ Supporting info
- ▶ PDF(438KB)
- ▶ [HTML全文]
- ▶ 参考文献[PDF]
- ▶ 参考文献

服务与反馈

- ▶ 把本文推荐给朋友
- ▶ 加入我的书架
- ▶ 加入引用管理器
- ▶ 引用本文
- ▶ Email Alert
- ▶ 文章反馈
- ▶ 浏览反馈信息

本文关键词相关文章

- ▶ 饲料 质量安全 标准化

本文作者相关文章

PubMed

反馈
标题

验证码

8405